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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért titkosították a Vadai-jelentés jelentős részét?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani a Honvédelmi Miniszterhez . Válaszát írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Népszava című napilap a napokban az alábbiak szerint adott tudósítást a Gripen-üg y
legfrissebb fejleményeiről : „Kikerülhetetlen, hogy a Gripen-beszerzés ügyében a kénye s
kérdéseket is vizsgáljuk - olvashattuk épp egy esztendővel ezelőtt a Nemzetbiztonsági Kabine t
közleményében, ami azt követően látott napvilágot, hogy elkészült a szocialista Vadai Agne s
vezette bizottság anyaga. A honvédelmi államtitkár független csapata a harcigép-beszerzésse l
kapcsolatos döntések dokumentumait tanulmányozta, ám épp azokkal a kérdésekkel ne m
foglalkozott, amelyeket a külföldön kirobbant botrány szell őztetett meg: az esetleges
korrupcióval, illetve a Gripen vételénél felvetődött felelősség megállapításával. A Vadai-
jelentés megállapításainak zömét titkosították. "

Ismert, hogy a közelmúltban őrizetbe vették a Gripen-botrány egyik kulcsfiguráját, az osztrá k
Alfons Mensdorff-Pouillyt . A gróf kulcsszereplő lehet a brit BAE Systems hadiipari konszern
kiterjedt vesztegetési botrányaiban, melyek része a Gripen-ügy is . Nagy-Britanniában ,
Svédországban, Csehországban és az USA-ban is folynak a vizsgálatok, több cégvezet őt már
kihallgattak.

Tisztelt Miniszter Úr!

• Mi indokolta azt, hogy a megállapítások jelent ős részét titkosították?

• A titkosítás milyen jellegű és hány évre történt ?

• Mikor kívánja tájékoztatni a Honvédelmi és Rendészeti Bizottságot a jelentés telje s
tartalmáról?
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